
بازیکنان مازاد پرسپولیس
 مشخص شدند

باش��گاه پرسپولیس چند بازیکن خود را در نیم فصل 
مسابقات لیگ برتر در لیس��ت مازاد قرار خواهد داد. به 
گزارش تس��نیم، بزودی تعطی��ات نیم فصل فراخواهد 
رسید و تیم های لیگ برتری به دنبال تغییراتی در لیست 
خود خواهند بود که پرسپولیس هم از این قاعده مستثنا 
نیست. گابریل کالدرون در راستای تقویت تیمش خواستار 
جذب یک مهاجم نوک و یک هافبک طراح شده است که 
هر دو بازیکن خارجی خواهند بود. در همین راستا باشگاه 
پرسپولیس در نظر دارد چند بازیکن خود را نیز در نیم فصل 
به  تیم های دیگر انتقال دهد؛ نفراتی که گابریل کالدرون آنها 
را مشخص و نام شان را به باشگاه اعام کرده است. سرمربی 
آرژانتینی پرسپولیس در هفته های اخیر نام چند بازیکن را 
به طور ثابت در لیست 18 نفره تیمش برای بازی ها قرار 
نداده و این بازیکنان نفراتی هستند که در نیم فصل دوم 
کمترین شانس را برای ماندن در جمع سرخپوشان دارند. 
آدام همتی، امید عالیشاه، امیر روستایی و حسین ماهینی 
بازیکنانی هستند که هفته هاست جایی در لیست 18 نفره 
پرسپولیس در بازی های این تیم ندارند و حداقل 3 نفر از 
آنها در نیم فصل به صورت قرضی یا دائمی راهی تیم  های 

دیگر خواهند شد.

اظهارات زیدان پیش از ال کلاسیکو

س��رمربی رئال مادرید در نشس��ت خب��ری پیش از 
ال کاسیکو حاضر شد و درباره شرایط خاص این دیدار 
صحبت کرد. به نقل از آ.اس، رئال مادرید امشب در یک 
بازی معوقه در لالیگا به مصاف بارسلونا می رود. زین الدین 
زیدان در نشس��ت خبری پی��ش از بازی گفت: تیم در 
شرایط خوبی قرار دارد. مدتی است از همه لحاظ خوب 
بازی می کنیم. در زمان خوبی به ال کاسیکو رسیدیم. 
سرمربی رئال مادرید درباره شرایط پیش از بازی اظهار 
کرد: شرایط متفاوت است. قانون، قانون است. به ما گفتند 
باید با هم از هتل خارج شویم و ما هم این کار را انجام 
می دهیم. چیز بیش��تری برای توضیح نیست. مهم تر از 
همه اینکه قرار است بازی کنیم. سرمربی فرانسوی  رئال 
مادرید در ادامه افزود: هرگز ریسکی برای برگزار نشدن 
این بازی وجود ندارد. باید انرژی مان را روی زمین بگذاریم 
و ب��ه این فکر کنیم که چگونه بازی کنیم. این بهترین 
روش برای آماده سازی است. بیرون از میدان یک هفته 
اس��ت درباره اش صحبت می شود. فردا بازی می کنیم و 
با تمام انرژی به میدان می رویم. زیدان درباره بنرها در 
نوکمپ، توهین و احتمال توقف یا لغو بازی اظهار کرد: 
داور باید آرام باشد و کار خود را انجام دهد. او نیز مانند 
ما و بارس��لونا می خواهد همه چیز خ��وب پیش برود. 
حرف های زیادی زده می شود اما مردم می خواهند بازی 
را تماشا کنند. سروصدای زیادی به پا شده است اما اتفاقی 
نخواهد افتاد. سرمربی رئال مادرید در ادامه به عملکرد 
ارنس��تو والورده اش��اره کرد و گفت: او خیلی خوب کار 
کرده است. این ارزش باشگاه است و همیشه بهترین ها 
را در اختیار دارد. او نشان داده است که می تواند در این 
باشگاه باشد. تمام تمرکزمان روی این دیدار است و من 

به عنوان سرمربی تصمیم می گیرم.

سعید معروف به اردوی تیم  ملی 
والیبال پیوست

کاپیتان تیم  ملی والیبال ایران به اردوی آماده س��ازی 
ملی پوش��ان برای مسابقات انتخابی المپیک ملحق شد. 
سید سعید معروف که پنجشنبه هفته گذشته وارد ایران 
ش��ده بود، صبح  سه شنبه ۲۶ آذر در اردوی آماده سازی 
ملی پوشان برای مسابقات انتخابی المپیک حضور یافت 
و تمرینات خ��ود را در جمع 1۹ بازیکن دیگر آغاز کرد. 
سعید معروف که امسال به تیم بایک موتور پکن پیوسته 
اس��ت و در لیگ والیبال چین حضور خواهد داشت، در 
حالی به اردوی تیم ملی اضافه ش��ده که مسابقات لیگ 
برتر باشگاه های چین، تا بعد از مسابقات انتخابی المپیک 
به تعویق افتاده است. مسابقات والیبال انتخابی المپیک 
در آسیا، 1۷ تا ۲۲ دی ماه سال جاری در جیانگمن چین 
برگزار خواهد شد و تیم ملی والیبال کشورمان با تیم های 

چین، قزاقستان و چین تایپه هم گروه است.

4 مدال برای اسکی بازان ایران
4 اسکی باز کشورمان در رقابت های بین المللی ترکیه 
به مدال های رنگارنگ دست پیدا کردند. به نقل از سایت 
فدراسیون اسکی، روز نخست رقابت های بین المللی اسکی 
آلپاین ترکیه به میزبانی ارزروم با حضور ۷ کشور و با کسب 
4 مدال برای نمایندگان ایران به پایان رس��ید. در پایان 
رقابت های روز نخست این رقابت ها که در رشته مارپیچ 
کوچک برگزار شد، در بخش بانوان اوزلم کاریکسی اوغلو، 
نماینده کش��ور میزبان جایگاه نخست را به دست آورد، 
عاطف��ه احمدی در جایگاه دوم ایس��تاد و به مدال نقره 
دس��ت یافت و صدف ساوه شمشکی سوم شد و به مدال 
برنز رسید. در بخش مردان نیز تیریل لوکتا آبراموویچ از 
ترکیه اول شد، بهنام کیاشمشکی عنوان دوم و مدال نقره 
را کسب کرد و مرتضی جعفری مقام سوم و مدال برنز را 

بر گردن آویخت.

اخبار

ورزشی
بیش از ۲۰ میلیارد تومان هزینه ورزش ایران برای المپیک توکیو

به گفته رئیس کمیته ملی المپیک، هزینه ارزی ورزش ایران برای حضور در المپیک ۲۰۲۰ توکیو ۲۰ میلیارد تومان است. برای اعزام کاروان ورزش 
ایران به المپیک ۲۰۲۰ توکیو پیش بینی ۲ میلیون دلار ارز شده است. در همین رابطه سیدرضا صالحی امیری، رئیس کمیته ملی المپیک گفت: 
برای المپیک توکیو بیش از ۲۰ میلیارد تومان نیازهای ارزی خواهیم داشت. این رقم جدا از مبالغی است که برای تهیه بلیت، پاداش و... نیاز داریم.

تمرین روز دوش��نبه تیم  ملی امید هیچ 
شباهتی به سایر جلسات تمرینی این تیم 
نداشت و مهم ترین تفاوت هم حضور مسؤولان بلندپایه ورزش 
کشور بود؛ از مسعود سلطانی فر که این روزها اصا دوست ندارد 
در جایی که خبرنگاران و مردم هستند آفتابی شود تا مهدی تاج 
که اهالی رسانه سوالات بی جواب زیادی برای پرسیدن از او در 
ذهن شان دارند و در نهایت صالحی امیری به عنوان رئیس کمیته 
ملی المپیک که در ماه های آتی و با نزدیک شدن به المپیک 
تابس��تانی توکیو ۲۰۲۰ خیلی بیشتر از او و مسؤولیت هایش 
خواهیم ش��نید. حضور تمام این مقامات ورزشی تصمیم ساز 
و چهره ه��ای پرافتخار فوتبال کش��ور نظیر علی پروین، جواد 
زرینچه و... دقیقا همان چیزی بود که حمید استیلی مدنظر 
داشت تا گایه هایش را مستقیم به آنها بگوید. طی هفته های 
اخیر مصاحبه هایی از سوی وزیر ورزش یعنی مسعود سلطانی فر 
انجام ش��ده و بلندپایه ترین مقام ورزش ایران از سوی حسن 
روحانی دستور اکید گرفته تا همه امکانات مورد نیاز برای تیم  
ملی امید فراهم شود و از آنها خواسته شده که هر طوری هست 
این بار تیم فوتبال المپیک ایران که از سال 1۹۷۶ به المپیک 
نرس��یده، در سال ۲۰۲۰ و بعد از نزدیک به نیم قرن سهمیه 
حضور در این مسابقات را بگیرد؛ مسابقاتی که شاید در توکیو 
شاهد آخرین دوره برگزاری اش باشیم. این درخواست ها حمید 
اس��تیلی را که خودش هم به شکل عجیب و سوال برانگیزی 

هدایت تیم را پس از زلاتکو کرانچار و فرهاد مجیدی عهده دار 
شد، تحت فشار قرار داده است. در واقع گردهمایی روز دوشنبه 
آخری��ن تاش های او برای گرفتن امتیاز از تصمیم گیرندگان 
ورزش کشور بود که انتظارات بالایی از او دارند. حمید استیلی 
روز دوشنبه و پس از پایان تمرینی که تحت تاثیر حضور پرشمار 
رسانه ها و مسؤولان ورزش کشور بود، بازیکنانش را جمع کرد تا 
در حضور آنها و تمام کسانی که از او انتظار المپیکی شدن دارند، 
خواسته هایش را مطرح کند. شروع حرف های حمید استیلی 
درباره شرایط رقیبان ایران در مقدماتی المپیک بود و اینکه آنها 
همین حالا تمرینات شان را با امکانات قابل توجه در کشورهای 
مدرن با تمام بازیکنان آغاز کرده اند ولی او در همین برهه فقط 
یک روز بازیکنانش را به طور کامل در اختیار داشته است که 

3 تای آنها هم با مصدومیت از باشگاه های شان آمده اند. حمید 
استیلی پس از مطرح کردن این موضوعات از مسعود سلطانی فر 
خواست به این موضوع ورود کند و با دستوری مدیریتی که در 
حیطه اختیارات او قرار دارد، فدراسیون فوتبال را مجاب به تعویق 
بازی های لیگ برتر و جام حذفی کند. در ادامه نوبت به مهدی 
تاج رسید و او در جواب حمید استیلی و مسؤولیتی که وزیر 
ورزش به او تفویض کرده بود، به اتفاقات غیرمنتظره هفته های 
اخیر کشور اشاره کرد و اینکه ۲ هفته تعویق در مسابقات و در 
پیش بودن بازی های لیگ قهرمانان آسیا، این امکان را از آنها 
دریغ کرده اس��ت و نمی توانند کار ویژه ای در این زمینه انجام 
دهند. رئیس فدراس��یون فوتبال اگر چه روز دوش��نبه زیر بار 
دادن قولی به حمید استیلی نرفت اما صحبت های کوتاه او در 

گفت وگو با خبرنگاران در ش��رایطی که سعی داشت از دست 
آنها و سوالات ش��ان فرار کند، راه را برای هرگونه تصمیمی در 
روزهای آتی باز نگه داشت. پس هیچ بعید نیست در روزهای 
آینده حداقل شاهد تعویق دیداراستقال - سپاهان باشیم که 
ملی پوشان تأثیرگذاری در ترکیب تیم شان دارند؛ تصمیمی که 
البته با توجه به ۲ بازی بیشتری که آبی های تهرانی در پلی آف 
لیگ قهرمانان آسیا دارند، شرایط را برای برنامه ریزی بازی های 
معوقه این تیم س��خت تر می کند و به احتمال فراوان اعتراض 
س��ایر تیم ها را نیز به همراه خواهد داشت. با تمام این مسائل 
استیلی تنها با یک هدف مدیران ورزش کشور را به تمرین امید 
فراخوانده بود و آن هم در اختیار داشتن تمام بازیکنان است؛ 
ح��الا اینکه این موضوع با تعویق بازی ها و حتی یک بازی به 
وقوع می پیوندد یا باشگاه ها مجبور به این کار می شوند، برای 
او اهمیت��ی ندارد. با این وصف اگر طی روزهای آینده ش��اهد 
تغییرات دوباره در تقویم برگزاری مسابقات فوتبال ایران و لغو 
دیدار استقال - سپاهان بودید، تعجب نکنید. هر چه باشد این 
شاید آخرین شانس فوتبال و ورزش ایران برای شکستن طلسم 
نزدیک به نیم قرن عدم راهیابی به بازی های المپیک باشد و 
وزارت ورزش تمام قدرت و اختیاراتش را برای این مهم به کار 
خواهد بست، چراکه نمی خواهد بهانه ای برای حمید استیلی 
 باقی بگذارد که ماه هاست در کنار تیم است و بازیکنان مستعدی

 در اختیار دارد.

تلاش کادر فنی تیم ملی فوتبال امید برای لغو بازی استقلال - سپاهان

حذفی مهم است یا تیم ملی امید؟
امید

فاصله دیروز اس��تقال با اس��تراماچونی تنها یک چک بانکی 
بود؛ چکی که تصویرش را باش��گاه اس��تقال ساعت ۷ صبح روز 
سه ش��نبه منتشر کرد و مدعی شد اگر استراماچونی آن را بگیرد 
همه مش��کات حل می ش��ود اما تا پایان روز گذشته )سه شنبه( 
هیچ خبری از حضور این مربی ایتالیایی برای دریافت چکش در 
بانک نشد. همین موضوع سبب شد باشگاه آبی  پایتخت بعد از 11 
روز مماشات و کوتاه آمدن، بیانیه ای را روی خروجی سایتش قرار 
دهد و بگوید: اگر تا پایان سه شنبه او تصمیمش را برای حضور در 
ایران  به ما نگوید، به فکر جانشینش خواهیم بود! اتمام حجتی که 
برای خیلی از هواداران استقال به منزله پایان همکاری طرفین 
بود. دیروز یکی از س��خت ترین روزها برای هواداران استقال بود. 
آنها مرتب سایت های خبری و خبرگزاری ها را چک می کردند تا 

ببینند تکلیف این چک چه می شود.
چک بود یا سفته؟ ■

باشگاه استقال بامداد دیروز در اطاعیه ای درباره نحوه پرداخت 
مطالبات استراماچونی، سرمربی ایتالیایی این تیم توضیح داد. در این 
اطاعیه تصویر چکی که قرار است به استراماچونی داده شود، منتشر 
شده و در توضیح آن آمده است: »صبح روز دوشنبه مطالبات ایشان 
)استراماچونی( طی یک فقره چک )بانک مرکزی ایتالیا( در وجه 
سرمربی تیم استقال صادر و به شخص استراماچونی اعام شد برای 
دریافت چک به شعبه بانک یا محل سفارت مراجعه نماید. صدور این 
چک که کلیه مراحل قانونی را طی کرده، سریع ترین راه ممکن در 
شرایط کنونی برای پرداخت مطالبات ایشان از طریق مکانیزم بانکی 
است. این اقدام در جهت اعام حسن نیت برای حل و فصل مشکل 
سرمربی محترم استقال از طرق قانونی انجام شد و اکنون انتظار 
می رود ایشان با مراجعه به بانک، چک مطالبات خود را دریافت و 
امروز )سه ش��نبه ۲۶ آذر 13۹8( با بازگشت به ایران هدایت تیم 
استقال را در دست بگیرند«. ساعتی پس از انتشار این اطاعیه 
از سوی باشگاه استقال، شائبه ای به وجود آمد که تصویر منتشر 
شده، سفته است نه چک اما یک کارشناس بانکی در گفت وگویی 
تایید کرد تصویر منتشر شده از سوی استقالی ها، یک فقره چک 
اس��ت. طبق اطاعات به دست آمده، با توجه به اینکه پای بانک 
مرکزی ایتالیا به ماجرای پرداخت مطالبات استراماچونی باز شده و 
چک استقالی ها هم به تایید این بانک رسیده، در نتیجه مشکلی 
از بابت پرداخت مطالبات سرمربی ایتالیایی استقال وجود ندارد و 
این فقره چک بدون اینکه باعث ایجاد مشکل برای استراماچونی 
 شود، پاس خواهد شد. تنها سوالی که در این ماجرا مطرح می شود
 این است که چرا استقالی ها در حالی که استراماچونی بارها به 
باشگاه گفته بود حقوقش را از طریق صرافی ها پرداخت نکنند، باز 

هم اقدام به این کار کردند و زودتر سراغ راه های قانونی که در حال 
حاضر در پیش گرفتند، نرفتند. این کم کاری باعث شد استقالی ها 
مجبور شوند دوباره بر سر میز مذاکره با استراماچونی بنشینند و 
احتمالا مدت قرارداد او را از ۲ س��ال به یک س��ال کاهش دهند؛ 
موضوعی که اما و اگر هم در آن وجود دارد و تنها در صورتی اتفاق 
خواهد افتاد که استراماچونی خواهان ادامه همکاری با استقال باشد.

اولتیماتوم رسمی باشگاه ■
درست اواسط روز گذشته بود که سرپرست باشگاه استقال اعام 
کرد این باشگاه فقط تا پایان روز سه شنبه منتظر بازگشت آندره آ 
استراماچونی می ماند. خلیل زاده درباره آخرین وضعیت استراماچونی 
گفت: بعد از سفر استراماچونی به ایتالیا، جلسات متعددی در سفارت 
ایران در ایتالیا با این مربی برگزار شد. یکی از نمایندگان بنده هم 
آنجا حضور داش��ت. درخواست مالی ایش��ان را به سفارت ایتالیا 
رساندیم و کار در بانک سپه انجام شد. درخواست شماره حساب 
کردیم که آخر وقت روز جمعه شماره حساب اعام شد. شنبه و 

یکشنبه بانک ها تعطیل بود. استراماچونی اصرار داشت حتما این 
اقدام باید از طریق بانک ایتالیایی انجام شود. ساعت 13 روز گذشته 
)دوش��نبه( چکی را به مبلغ 1۶۰ هزار یورو در وجه ایش��ان صادر 
کردند. با استراماچونی هم تماس گرفته شد که چک را بگیرد ولی 
متاسفانه نه استراماچونی و نه وکیلش پاسخ ندادند. سرپرست باشگاه 
استقال درباره دیدار این هفته این تیم و اینکه آیا استقال بازهم 
بدون سرمربی به میدان می رود؟ تاکید کرد: ایمیلی به استراماچونی 
فرستادیم و تا آخر امشب )سه شنبه( منتظر وی می مانیم، در غیر 
 این صورت برای تیم تصمیم خواهیم گرفت. خلیل زاده در پاسخ 
به این س��ؤال که آیا در صورت عدم بازگشت استراماچونی دنبال 

جانشین وی خواهید بود؟ گفت: به احتمال زیاد.
توضیحات فتح الله زاده ■

اما علی فتح الله زاده که روز گذش��ته برای آرام کردن هواداران 
معترض اس��تقال مقابل وزارت ورزش به جمع آنها رفته بود، در 
همان جمع به خبرنگاران گفت: ما همه کارهای لازم را کردیم و 

تنها مانده تصمیم آقای استراماچونی. فتح الله زاده درباره حضورش 
مقابل وزارت ورزش در جمع هواداران تیم فوتبال استقال اظهار 
داش��ت: من رفته بودم با هواداران صحبت کنم و آنها را دعوت به 
آرامش کنم. وقتی آنجا بودم به من پیغام دادند به داخل وزارتخانه 
بروم تا با برخی معاونان وزیر صحبت کنم. وی در پاسخ به این سؤال 
که آیا مدیرعامل استقال می شود؟  گفت: من هیچ حرفی نمی توانم 
بزنم. متاسفانه یک عده بی اخاق هستند و هر چه می گویم برداشت 
خودشان را می کنند. در این شرایط سکوت می کنم تا همه چیز 
حالت عادی و طبیعی داشته باشد. گزینه مدیریت در استقال در 
پاس��خ به این سؤال که دیدگاهش پیرامون اتفاقات رخ داده برای 
پرداخت طلب اس��تراماچونی چیست، گفت: چند دقیقه پیش با 
آق��ای خلیل زاده صحبت کردم و حرف هایی که می زنم به نقل از 
ایشان است. دوستان بعدا دوباره نگویند فتح الله زاده این صحبت ها را 
کرده است. ظاهرا مسؤولان فعلی باشگاه 4 بسته را به استراماچونی 
پیشنهاد داده اند و قرار است این مربی به مسؤولان استقال خبر 
دهد. قرار شده استراماچونی با وکایش صحبت و مشورت کند و 
در نهایت اگر به جمع بندی رسید، برود و چک نهایی اش را بگیرد. 
اگر این اتفاق نیفتد کار واقعا سخت می شود، چون من خودم حس 

می کنم نباید هوادار را بازی داد و باید با آنها روراست بود.
اما حرف های پایانی او اینگونه بود: شرایط واریز پول بسیار سخت 
است و او هم باید تا حدودی با شرایط ما کنار بیاید. تصور من این است 
که می شود 1۰ هزار دلار- 1۰ هزار دلار به این مربی پول داد تا با 
خود به کشورش ببرد. مسؤولان باشگاه هم به او گفته اند ما می توانیم 
در ترکیه یا دوبی برایش حساب باز کنیم و همه این پیشنهادات 
ارائه ش��ده اس��ت. دیگر خودش باید این درخواست ها را بپذیرد.

تذکر قوه قضائیه به وزارت ورزش ■
در همین حال غامحسین اسماعیلی، سخنگوی قوه قضائیه در 
نشست خبری روز گذشته خود دقایقی درباره فوتبال صحبت کرد. 
او از وزارت ورزش و جوانان خواست روی انعقاد قرارداد مربیان تیم 
ملی و ۲ باشگاه پرطرفدار نظارت های ویژه شود. اسماعیلی درباره 
فوتبال حرف هایش را اینگونه شروع کرد: اینکه یک مربی می آید و 
می رود، بویژه در تیم ملی و ۲ باشگاه پرطرفدار، از مسؤولان وزارت 
ورزش انتظار داریم در این زمینه دقت لازم شود. امروز حوزه فوتبال 
از حوزه های پرطرفدار قشر جوان است و اقتضا می کند متولیان به 
گونه ای عمل کنند که از اموال بیت المال چیزی به هدر نرود و با عاقه 
و احساسات جوانان نیز بازی نشود. سخنگوی قوه قضائیه گفت: تقاضا 
داریم دقت لازم در این زمینه شود و هم در انعقاد و هم فسخ قرارداد 
به گونه ای عمل شود که با احساسات مردم و حقوق بیت المال بازی 
نشود؛ در زمینه حقوق بیت المال، سازمان بازرسی قطعا نظارت می کند.

باشگاه اتمام حجت کرد اما باز هم استراماچونی نیامد  

بلاتکلیفی محض!

چهار شنبه ۲7 آذر 1398
وطن امروز     شماره ۲819
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مادرید برابر لیگ برتر

    استراماچونی رسماً پیشنهاد دریافت چک را رد کرد     
هواداران استقلال طی ۲ روز گذشته 48 ساعت جهنمی را سپری کردند؛ 
جهنمی از شایعه، از انتظار، از آخرین خبر و از دروغ ها. دیروز همان روز سرنوشت 
بود، بعد از 11 روز ماحصل همه تلاش های وزارت ورزش در شکل یک »چک« 
از بانک مرکزی ایتالیا خودنمایی کرد. چکی در کشوی رئیس ایرانی بانک سپه 
در شعبه رم جاخوش کرده بود و پیرو آن حمید معصومی نژاد سر همان خیابان 
بانک سپه با دوربینش بسان شکارچی ای که مترصد حضور صید است. دیروز 

میلیون ها ایرانی »آبی پسند« هر کدام یک حمید معصوم نژاد بودند برای خودشان. او در خیابانی در رم، مردم در شاهراه مجازی. 
اتمام حجت خلیل زاده از یک طرف، چش�م های نگران به گوش�ی های موبایل از سوی دیگر. بانک بسته شد و استراماچونی برای 

دریافت چک نیامد. از اول هم گفته بود من جایی برای گرفتن پول نمی روم، پول باید به حسابم بیاید. همه کلید ماجرا همین بود.
آخرین مصاحبه ای که سرمربی ایتالیایی روز گذشته انجام داد همان حرف های گذشته بود. او صریحا گفت نمی تواند به خاطر 
قوانین اتحادیه اروپایی »چک« را قبول کند. این یعنی بازگشت به نقطه اول. اگر مسؤولان استقلال بخواهند این بازی بی سرانجام 

را ادامه بدهند احتمالا تا چند ماه آینده وضعیت به همین گونه باقی می ماند.
نقطه خطرناک قضیه به آنجا مربوط می شود که شاید وزارت ورزش برای در امان ماندن خودش از ترکش های این خروج، دستور 
بدهد وضعیت استراماچونی تا چند هفته آینده که لیگ تعطیل است به همین منوال بماند تا هواداران آبی کم کم دلسرد شوند! اما 
این خطرناک ترین و بدترین تصمیم ممکن است. از این رو بهتر است مدیریت باشگاه خیلی سریع تصمیم نهایی اش را اتخاذ کند. تا 
آخرین ساعات روز گذشته که روزنامه قرار بود به چاپخانه فرستاده شود، از سوی مسؤولان باشگاه هیچ تصمیم مهمی گرفته نشد 
تا این ماجرای عجیب و خسته کننده کماکان ادامه داشته باشد. اما با توجه به مشکلات بانکی بعید است باشگاه استقلال بتواند 
پولی را به حساب استراماچونی واریز کند و این به معنای پایان همکاری است، البته اگر سرمربی ایتالیایی ناگهان عقب نشینی نکند. 
شواهد نشان دهنده این است تهیه این چک، نهایت تلاش مدیریت ورزش ما است و اگر استراماچونی نخواهد همکاری کند، بعید 

است او سرمربی استقلال باقی بماند.


